
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, December 11, 2022 

MESSAGE: The Son of Man is born in Bethlehem 

PASSAGE: Luke 2: 1-20  

PRINCIPLE: Jesus was born to save people like us. 

ASK YOUR CHILD:  Who was emperor and who was governor when Joseph and Mary 

went to Bethlehem?  Why does it matter who the rulers were?  Was Jesus born in a 

nice place?  Why was Jesus’ birth announced to Shepherds?  What did the angel say 

Jesus came to do?  What three titles did the angel give Jesus?  How did Mary respond 

to the shepherds’ report?  What did the shepherds do afterward? 

APPLY:  How was Jesus’ birth different from all other human births?  Does your 

attitude about the story of Jesus’ birth match how glorious it is?  Do you realize how 

big your sin problem is, and how great Jesus is?  What do shepherds do for their 

sheep?  How do sheep respond to their shepherd?          

以下是 2022 年 12 月 11 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 人子在伯利恆誕生 

經文: 路加福音 2:1–20 

信念: 耶穌誕生，為拯救你和我 

向你子女問:  當約瑟和馬利亞去伯利恆時，誰是國王? 誰是巡撫?  為

什麼掌權人是那麼關鍵?  耶穌是否在一個舒適的地方誕生?  為什麼要

向牧羊人宣佈耶穌的誕生?  主的使者說，耶穌要來做什麼?  主的使者

給了耶穌那三個頭銜?  對牧羊人的報告，瑪利亞怎樣反應?  之後，牧

羊人做了什麼? 

應用:  耶穌的誕生和其他世界上的人的誕生有什麼分別?  你對耶穌

誕生故事的態度，是否和這故事的榮耀相稱?  你是否曉得你的罪的嚴

重性?  你是否知道耶穌有多麼偉大?  牧羊人為羊群做什麼?  羊群是

怎樣回應牧羊人的?    

 


